
 

 

PROTOKÓŁ 

POSIEDZENIE RADY CENTRUM EUROPEJSKIEGO UW 

NR 5/2022-2023 

 

 

Warszawa, 1 czerwca 2023 r., godz. 10.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22,02-653 Warszawa, poprzez platformę Google-meet 

 

W dniu 1 czerwca 2023 r. odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne 

następujące osoby: dr Artur Adamczyk, dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka Chmielewska, 

dr hab. Danuta Chmielowska, prof. dr hab. Bogdan Góralczyk, dr hab. Marta Grabowska, prof. 

ucz., prof. dr hab. Krzysztof Jasiecki, dr hab. Markiyan Malskyy, doc. dr Anna Ogonowska, dr 

Małgorzata Pacek, prof. dr hab. Wojciech Sadurski, dr hab. Kamil Zajączkowski oraz mgr 

Beata Mielcarz, a także przedstawiciele studentów - Pani Natalia Świercz, Pani Kinga Basińska, 

Pani Zofia Kulczuga. 

Zebranych przywitał i spotkanie poprowadził Dyrektor CE UW – dr hab. Kamil Zajączkowski. 

 

Punkt 1. Sprawy Personalne 

 

Dyrektor CE, dr hab. K. Zajączkowski w ramach spraw personalnych zarekomendował 

kandydatury pięciu osób, które ubiegają się o  ponowne nawiązanie stosunku pracy, 

przedłużenie stosunku pracy oraz zatrudnienie na stanowisko profesora wizytującego. 

Wszystkie osoby zostały poddane ocenie przez członków Rady CE. Kandydaci nie byli obecni 

w trakcie  dotyczącej ich  dyskusji. 

 

a) Opinia Rady nt. zatrudnienia prof. dr hab. Bogdana Góralczyka na stanowisko profesora w 

grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 29 września br.  do 30 września 2026 r. na podstawie 

umowy o pracę na czas określony w wymiarze pełnego etatu. 

 

Dyrektor w pierwszej kolejności poddał pod dyskusję zatrudnienie prof. dr hab. Bogdana 

Góralczyka na stanowisko profesora w grupie badawczo-dydaktycznej. Poinformował 

zebranych, że umowa zostałaby zawarta od dnia 29 września br.  do 30 września 2026 r., na 

podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze pełnego etatu. Dr hab. K. 

Zajączkowski powiedział, że Dyrekcja popiera wniosek o dalszą współpracę z prof. dr hab. B. 

Góralczykiem. Dyrektor przypomniał zebranym, że prof. dr hab. B. Góralczyk jest autorem 

kilku książek, a także zobowiązał się do przygotowania w nowym okresie parametrycznym 

dwóch monografii. Jedna z nich ukaże się w czasie wakacji w wydawnictwie Peter Lang, druga 

zaś w przyszłym roku. Prof. dr hab. K. Jasiecki zwrócił uwagę na bogatą aktywność 

publikacyjną i publicystyczną oraz rozpoznawalność w mediach, przychylając się pozytywnie 

do wniosku o kontynuację współpracy z prof. dr hab. B. Góralczykiem. Dr A. Ogonowska 

dodała, że od strony dydaktycznej prof. dr hab.  B. Góralczyk prowadzi znakomite zajęcia, 

które cieszą się dużym zainteresowaniem wśród studentów, a ich kontakt z Profesorem jest 

bardzo dobry. Prof. dr hab. W Sadurski stwierdził, że prof. dr hab. B. Góralczyk jest ważnym 

naukowcem  i publicystą, i przychylił się pozytywnie do wniosku o kontynuację współpracy. 

Pani K. Basińska poinformowała, że prof. dr hab. B. Góralczyk jest wykładowcą bardzo 

lubianym przez studentów, a jakość prowadzonych przez niego zajęć jest bardzo wysoka. 



Po tej  dyskusji Dyrektor poprosił zebranych o głosowanie, którego  wyniki przedstawiały się 

następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem prof. dr hab. Bogdana Góralczyka na stanowisko profesora 

w grupie badawczo-dydaktycznej, na podstawie umowy o pracę na czas określony od dnia 29 

września br. do 30 września 2026 r., w wymiarze pełnego etatu ? 

 

• Głosuję za: 17 (100%) 

• Głosuję przeciw: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 0 (0%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19 

Liczba wypełnionych ankiet: 17 

 

 

b) Opinia Rady nt. zatrudnienia dr hab. Pawła Kozłowskiego, prof. ucz., na stanowisko 

profesora w grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 29 września br. do 30 września 2026 r. na 

podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze pełnego etatu. 

 

Dyrektor powiedział, że dr hab. P. Kozłowski, prof. ucz., spełnia kryteria dotyczące 

parametryzacji, a także współpracuje z dyrekcją w zakresie dydaktyki. Dr hab. P. Kozłowski, 

prof. ucz., w ostatnim czasie przygotował  dwie publikacje książkowe. Dr A. Chmielewska 

dodała, że dr hab. P. Kozłowski, prof. ucz., organizuje wiele ciekawych spotkań z osobami ze 

świata kultury i nauki. Na swoje seminaria zapraszał m.in. architekta, Marka Budzyńskiego, 

oraz polsko-francuską badaczkę, dr Joannę Pomian. Prof. dr hab. B. Góralczyk dodał, że dr hab. 

P. Kozłowski, prof. ucz., został członkiem Komitetu Prognoz Polska Akademia Nauk PAN na 

kolejną kadencję 2023-2026. Jest to gremium szanowane w świecie naukowym. 

W związku z powyższą dyskusją Dyrektor poprosił zebranych o głosowanie, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem dr hab. Pawła Kozłowskiego, prof. ucz., na stanowisko 

profesora uczelni w grupie badawczo-dydaktycznej, na podstawie umowy o pracę na czas 

określony od dnia 29 września br. do dnia 30 września 2026 r., w wymiarze pełnego etatu? 

 

• Głosuję za: 14 (77,8%) 

• Głosuję przeciw: 2 (11,1%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 2 (11,1%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19 

Liczba wypełnionych ankiet: 18 

 

c) Opinia Rady nt. przedłużenia zatrudnienia dr hab. Marty Grabowskiej, prof. ucz. na 

stanowisko profesora w grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 1 lipca br. do 30 września 2025 

r. na podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze pełnego etatu. 

 

Dyrektor CE UW, dr hab. K. Zajączkowski, zarekomendował pozytywnie wniosek o 

przedłużenie zatrudnienia dr hab. M. Grabowskiej, prof. ucz. W swoim uzasadnieniu zwrócił 

uwagę na fakt, że w Centrum Europejskim UW będą wprowadzone przedmioty związane z 

technologią informacyjną i digitalizacją. W związku z tym, doświadczenie dr hab. M. 

Grabowskiej, prof. ucz., będzie niezbędne, gdyż od lat zajmuje się ona kwestiami digitalizacji, 



kluczową dla Centrum Europejskiego UW Pani Profesor  jest członkiem podkomisji sejmowej, 

która zajmuje się kwestiami digitalizacji, i na bieżąco śledzi informacje z kraju i ze świata,  

aktywnie uczestniczy w konferencjach, a także publikuje (m.in. na Uniwersytecie 

Jagiellońskim). Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., jest również niezwykle doświadczonym 

pracownikiem, jeśli chodzi o kwestie organizacyjne - ma ogromne  doświadczenie, jeśli chodzi 

o przeprowadzanie wyborów w jednostce. Dr A. Ogonowska i prof. dr hab. B. Góralczyk 

dodali, że dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., zawsze była zaangażowana w sprawy Uniwersytetu 

Warszawskiego i wzorowo wypełniała swoje obowiązki akademickie, rzetelnie pracując  na 

rzecz Centrum Europejskiego UW. Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., zaprasza wielu 

ciekawych gości, jest w stanie zaoferować i stworzyć studentom bardzo ciekawe zajęcia. 

 

W związku z powyższym  Dyrektor poprosił zebranych o głosowanie, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za przedłużeniem zatrudnienia dr hab. Marcie Grabowskiej, prof. ucz. na 

stanowisku profesora w grupie badawczo-dydaktycznej, na podstawie umowy o pracę na czas 

określony od dnia 1 lipca br. do 30 września 2025 r., w wymiarze pełnego etatu? 

 

• Głosuję za: 14 (82,4%) 

• Głosuję przeciw: 1 (5,9%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 2 (11,8%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19 

Liczba wypełnionych ankiet: 17 

 

 

d) Opinia Rady nt. przedłużenia zatrudnienia dr hab. Markiyana Malskiego na stanowisko 

adiunkta w grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 1 listopada br. do 31 października 2024 r. 

na podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze 1/2 etatu. 

 

Dyrektor CE UW, dr hab. K. Zajączkowski zarekomendował przedłużenie zatrudnienia dr hab. 

M. Malskiemu. Przypomniał zebranym, że dr hab. M. Malskyy współpracuje z CE UW od 

września 2022r., na stanowisku adiunkta i prowadzi zajęcia z podstaw prawa prywatnego oraz 

arbitrażu międzynarodowego. Dr hab. M. Malskyy złożył  również do druku publikację za 100 

pkt, która ukaże się w przeciągu kilku miesięcy - redakcja zaakceptowała artykuł, który  jest 

już po dwóch pozytywnych recenzjach. Nieco wcześniej dr hab. M. Malskyy opublikował 

artykuł za 40 pkt, co świadczy o tym, że w sposób celujący wywiązuje się ze swoich 

obowiązków pracowniczych. Prawdopodobnie na jesieni 2023 r., odbędzie się seminarium pt. 

,,Wspólna przeszłość – wspólna przyszłość – zagrożona współczesność: jak zbudować nowy 

poziom relacji polsko-ukraińskich” z jego udziałem Prof. dr hab. K. Jasiecki poinformował 

zebranych, że dr hab. M. Malskyy został włączony do zespołu realizującego projekt pt. 

,,Deinstytucjonalizacje praktyk pomocowych w Polsce i Unii Europejskiej”, w ramach którego 

złożył do książki przygotowywanej w CE UW artykuł dotyczący sytuacji migracyjnej oraz 

aspektów polityczno-prawnych i strategicznych z ukraińskiej perspektywy. Dr A. Ogonowska 

zwróciła uwagę na fakt, że dr hab. M. Malskyy potrafi wykorzystać swoje doświadczenie 

praktyczne , co najbardziej jest zauważalne na prowadzonych przez niego zajęciach z arbitrażu 

międzynarodowego - jest specjalistą z tego zakresu. Pani N. Świercz poinformowała, że 

otrzymała informacje od studentów z prośbą o omawianie na zajęciach większej części 

problematyki przez dr hab. M. Malskiego. Dr A. Ogonowska poinformowała, że sprawy 



dotyczące zaległości zajęć, które nie zostały przeprowadzone przez dr hab. M. Malskiego 

zostały odpracowane.   

 

W związku z powyższą dyskusją Dyrektor poprosił zebranych o głosowanie, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za przedłużeniem zatrudnienia dr hab. Markianowi Malskiemu na stanowisku 

adiunkta w grupie badawczo-dydaktycznej, na podstawie umowy o pracę na czas określony od 

dnia 1 listopada br. do 31 października 2024 r., w wymiarze 1/2 etatu? 

 

• Głosuję za: 10 (58,8%) 

• Głosuję przeciw: 1 (5,9%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 6 (35,3%) 

•  

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19 

Liczba wypełnionych ankiet: 17 

 

e) Opinia Rady nt. zatrudnienia prof. Jana Zielonki na stanowisko profesora wizytującego w 

grupie badawczo dydaktycznej od dnia 1 października 2023 br. do 30 września 2024 r., na 

podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze ¼ etatu. 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował o chęci współpracy z prof. J. Zielonką, 

wybitnym politologiem i europeistą. Dyrekcja CE UW jest po rozmowach z prof. J. Zielonką. 

Zostało ustalone, że z CE UW prof. J. Zielonka będzie współpracował na ¼ etatu, pełniąc 

funkcję profesora wizytującego i członka Rady CE. Swoje publikacje prof. J. Zielonka będzie 

afiliował w CE UW. Jeśli współpraca będzie przebiegała pozytywnie, istnieje możliwość jej 

kontynuacji. Dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że prof. J. Zielonka pracuje w Oxford 

University na etacie badawczym, a w Wenecji na Uniwersytecie Ca Foscari na etacie 

badawczo-dydaktycznym. Prof. J. Zielonka uruchomił swoje międzynarodowe kontakty, aby 

badacze z zakresu studiów europejskich odwiedzili Uniwersytet Warszawski i Centrum 

Europejskie UW. W planach są również zaproszenia do CE UW dla gości z Oxford University 

oraz London School of Economics. Prof. J. Zielonka wydał w ostatnim czasie w Stanach 

Zjednoczonych swoja najnowszą książkę, która w Polsce ukaże się jesienią 2023 r. 

Prof. dr hab. B. Góralczyk powiedział, że prof. J. Zielonka jest światowej sławy europeistą i 

publicystą Dziennika Rzeczpospolita. Dr A. Ogonowska dodała, że dołączenie prof. J. Zielonki 

do zespołu wykładowców CE UW jest dla CE UW niezwykle cenne i może skutkować tym, że 

studia w CE UW będą dla studentów jeszcze bardziej atrakcyjne. Prof. dr hab. K. Jasiecki 

pogratulował Dyrekcji CE UW pozyskania osoby tego formatu, zaznaczając przy tym, że jest 

to znakomity nabytek dla CE UW. Prof. dr hab. W. Sadurski wyraził poparcie dla wniosku o 

nawiązanie współpracy z prof. J. Zielonką.Prof. dr hab. W. Sadurski powiedział, że prof. J. 

Zielonka jest jednym z najwybitniejszych politologów polskiego pochodzenia działających w 

kraju i za granicą. Jest również autorem przełomowych książek nt. stosunków 

międzynarodowych, w szczególności europejskich. Swoje prace wydaje w najlepszych 

wydawnictwach na świecie. 

 

W związku z powyższą dyskusją Dyrektor poprosił zebranych o głosowanie, a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 



Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem prof. Jana Zielonki na stanowisku profesora wizytującego 

w grupie badawczo dydaktycznej, na podstawie umowy o pracę na czas określony od dnia 1 

października 2023 br., do 30 września 2024 r., w wymiarze ¼ etatu? 

 

• Głosuję za: 14 (87,5%) 

• Głosuję przeciw: 0 (0%) 

• Wstrzymuję się od głosu: 2 (12,5%) 

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19 

Liczba wypełnionych ankiet: 16 

 

 

Punkt 2. Rekrutacja i promocja 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował zebranych, że 6 czerwca br., zaczyna się 

rekrutacja na studia I stopnia na kierunku europeistyka (studia dzienne).  Startuje również 

rekrutacja na studia zaoczne. Dyrektor zwrócił uwagę na znaczny wzrost liczby kandydatów na 

studia w CE UW w porównaniu z latami ubiegłymi. Dr hab. K. Zajączkowski poinformował, 

że osobą odpowiedzialną za promocję i media w CE UW jest Pani Adrianna Śniadowska, która 

będzie promowała m.in. rekrutację w CE UW w mediach społecznościowych. Dyrektor 

poprosił wszystkich pracowników o włączenie się w akcję promocyjną rekrutacji w mediach 

społecznościowych. Pani B. Mielcarz poinformowała zebranych, o tym, że liczba studentów na 

studiach stacjonarnych, jak i zaocznych wpływa na budżet Centrum Europejskiego, a 

subwencja wiąże się z liczbą studentów stacjonarnych. Z kolei im większa liczba studentów 

stacjonarnych tym większa subwencja z MEiN . Dr A. Ogonowska poinformowała, że CE UW 

zgłosiło chęć przyjęcia na studia dwudziestu ukraińskich studentów objętych ochroną 

tymczasową. 

 

Punkt 3. Projekty badawcze 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że CE UW dostało kolejny grant MSZ, w 

ramach konkursu ,, Dyplomacja Publiczna 2023”, w wysokości 150 tys. zł.,  dotyczący 

Bałkanów Zachodnich. Dr hab. K. Zajączkowski podziękował Pani A. Śniadowskiej oraz dr A. 

Adamczykowi za pomoc przy napisaniu wniosku do MSZ. Ma się on zakończyć  15 grudnia 

2023 r. Dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że CE UW otrzymało grant w ramach IDUB 

dotyczący współpracy z Uniwersytetem w Serbii. W połowie września br., część z 

pracowników CE UW odwiedzi najlepsze think-thanki i uczelnie w Serbii. Dyrektor 

poinformował zebranych, że CE UW będzie wystawiało double diploma ( 5 studentów studiów 

licencjackich będzie miało możliwość otrzymania tego dyplomu. Mgr D. Jurkiewicz-Eckert 

przygotowuje procedurę wystawiania double diploma z najlepszym Uniwersytetem w Europie 

Środkowej i w rejonie Bałkanów zachodnich- Uniwersytetu w Kluż Napoka (Wydział Studiów 

Europejskich). W dniach 7-10 lipca Dyrektora CE UW, dr hab. K. Zajączkowskiego zaprosiła 

do Lwowa Komisja Europejska. Celem spotkania będą rozmowy na temat umowy o 

podwójnym dyplomie z uczelniami ukraińskimi, zwłaszcza z Lwowskim Uniwersytetem 

Narodowym. Podwójny dyplom daje prestiż i pozycję na Uniwersytecie Warszawskim. 

Kolejnym projektem badawczym w CE UW jest projekt prof. dr hab. K. Jasieckiego, dotyczący 

deinstytucjonalizacji. Jest to druga część projektu. Prof. dr hab. K. Jasiecki poinformował, że 

książka, która powstanie w ramach tego projektu będzie poświęcona dzieciom ukraińskim w 

polskim systemie edukacji. W książce zostanie poruszony temat Białorusi, oraz pokazanie 

tematu od części praktycznej. W grudniu br., odbędzie się spotkanie prezentujące wyniki tego 



projektu. Należy zwrócić uwagę, że temat jest rozwojowy, a problem dotyczy dzieci, które 

znalazły się na terenie polski i nie zostały objęte systemem edukacji. 

Prof. dr hab. W. Czapliński otrzymał grant od Prorektora ds. badań prof. dr hab. Z. Lalaka na 

realizację swojego projektu dotyczącego prawa międzynarodowego, we współpracy z trzema 

zagranicznymi partnerami. Projekt ma trwać 12 miesięcy. 

 

 

Punkt 4. Funkcjonowanie Biblioteki CE (punkt  z udziałem Pani Agnieszki Sacharuk) 

 

Dyrektor CE UW, dr hab. K. Zajączkowski poinformował, że CE jest w trakcie rozwoju. MA 

to związek z powstaniem w kraju nowej dyscypliny – stosunki międzynarodowe. Wniosek o 

utworzenie nowej dyscypliny podpisał JM Rektor,  prof. dr hab. A.Z. Nowak, a sukcesem CE 

UW jest złożenie tego wniosku. W dalszej kolejności wniosek otrzymuje Rada Doskonałości, 

następnie Minister Edukacji i nauki. Osoby zadeklarowane o nowej dyscyplinie zostały 

poproszone o wypełnienie wniosku, w którym znajdował się punkt dotyczący biblioteki, a także 

tego w jaki sposób biblioteka przyczynia się do rozwoju nowej dyscypliny w jednostce. Rektor 

Lalak poprosił Dyrektora CE o przygotowanie na najbliższe posiedzenie Senatu UW ( 23 

czerwca), notatki dotyczącej funkcjonowania biblioteki CE UW. Ponadto w przeciągu 15 mc 

można spodziewać się kontroli PKA. Dyrekcja chce, aby biblioteka CE funkcjonowała 

sprawnie i prężnie. W związku z powyższym Dyrekcja CE UW chce powołać komisję, która 

podpowiadałaby w jaki sposób można byłoby usprawnić funkcjonowanie biblioteki CE. W 

skład komisji wejdą: dr A. Ogonowska, dr A. Chmielewska, dr hab. M. Grabowska prof. ucz., 

oraz Pani B. Mielcarz. Dr A. Ogonowska zaznaczyła, że Dyrekcja chce powołać komisję by 

zastanowić się nad przyszłością biblioteki. Dyrekcja chce restrukturyzacji biblioteki i chce 

włączyć pracowników w proces decyzyjny przyszłości biblioteki w CE UW. Z 

przeprowadzonej kontroli stwierdzono, że biblioteka w CE nie spełnia swoich podstawowych 

funkcji. Pani A. Sacharuk na posiedzeniu Rady CE UW przedstawiła prezentację i plan rozwoju 

biblioteki. Poinformowała, że w planach jest selekcja i przemieszczenie części księgozbioru do 

archiwum UW, celem stworzenia miejsca dla nowych publikacji. Główne cele dotyczące 

rozwoju biblioteki, które przedstawiła i zaproponowała Pani A. Sacharuk to m.in.: zwiększenie 

zainteresowania zbiorami wśród czytelników, promocja zbiorów w mediach 

społecznościowych i przestrzeni bibliotecznej (został stworzony plakat reklamujący bibliotekę 

CE), koncepcja na zamieszczanie w bibliotece w każdy piątek jednej nowej książki, raz w 

miesiącu robienie zestawień nowości, zachęcanie czytelników do zgłaszania konkretnych 

tytułów do uzupełnienia księgozbioru, współpraca z samorządem studenckim, współpraca z 

Biblioteką Uniwersytetu Warszawskiego oraz bibliotekami wydziałowymi. 

Pani A. Sacharuk zadeklarowała zebranym członkom Rady CE, że chce stworzyć bibliotekę, z 

której zasobów będą mogli korzystać studenci i będą mogli w niej odpoczywać między 

zajęciami. Pani A. Sacharuk dodała, że chciałaby, aby biblioteka CE była miejscem  ciekawych 

spotkań z autorami książek. W planach są również spotkania biblioterapeutyczne. Dyrektor, dr 

hab. K. Zajączkowski podziękował Pani A. Sacharuk za kompleksowy plan rozwoju biblioteki 

CE. Prof. dr hab. B. Góralczyk zwrócił uwagę na fakt, że to studenci powinni wyznaczyć czego 

oczekują od biblioteki i jakie są ich oczekiwania w tej kwestii. Dr hab. M. Grabowska, prof. 

ucz., zaznaczyła, że w bibliotece należy wykonać pracę od podstaw, aby biblioteka w końcu 

zaczęła poprawnie funkcjonować. Przede wszystkim studenci powinni mieć dostęp do 

bieżących publikacji CE UW. Jest  to zwyczajem, że 1 egzemplarz publikacji CE UW powinien 

znajdować się w bibliotece. Ponadto dyskusji podlega kwestia wypożyczeń. Atutem biblioteki 

byłaby opcja wypożyczania książek poza CE UW. Dr hab. M. Grabowska, prof. ucz., 

zaproponowała, aby Pani A. Sacharuk pomagała  studentom przy szukaniu literatury do prac 

dyplomowych. Po szeregu  ww. zmian wizerunek biblioteki CE UW mógłby się zmienić. Dr 



A. Chmielewska zaznaczyła, że szczególnie ważne z punktu wizerunku CE UW jest to, aby 

biblioteka posiadała pozycje zagraniczne, oraz to, aby jak najszybciej trafiały one do katalogu.  

Dyrektor poinformował, że zostanie przygotowane pismo z prośbą o pozyskanie środków 

finansowych przeznaczonych na rozwój biblioteki CE.  

 

 

Punkt 5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 6. Wolne wnioski. 

Brak 

 

 

Protokołowała: mgr Sylwia Stępniak 

 

 

 


